
  

ΚΑΖΑΝΗ ΑΙΚΑΤΕΡΙΝΗ 
ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ ΕΥΒΟΙΑΣ 

ΠΑΣΟΚ - ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
  

Τρίτη 11 Μαρτίου 2025 
 

Προς τον Υπουργό Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών κο Χατζηδάκη Κωνσταντίνο 

Θέμα: Μίσθωση του πρώην Ειρηνοδικείου Αυλωναρίου του Δήμου Κύμης -Αλιβερίου 

Κύριε Υπουργέ, 

Με την από 23 Οκτωβρίου 2024 αναφορά μου, κατέθεσα επιστολή του Δημάρχου 

Κύμης-Αλιβερίου προς την ΕΤ.Α.Δ. Α.Ε., καθώς και την απόφαση του Δημοτικού 

Συμβουλίου Δήμου Κύμης-Αλιβερίου με αριθμό πρωτ. 2269, με την οποία ζητούσε τη 

μίσθωση του πρώην Ειρηνοδικείου Αυλωναρίου.  

Στην απάντηση που λάβαμε στις 27 Νοεμβρίου 2024, η ΕΤ.Α.Δ. Α.Ε. ενημέρωσε 

πως βρίσκεται στη διαδικασία ολοκλήρωσης της τεχνικής και νομικής ωρίμανσης του 

ακινήτου, προκειμένου να εξεταστεί το ενδεχόμενο μίσθωσης στον Δήμο, με 

γνώμονα την καλύτερη δυνατή αξιοποίηση του ακινήτου και την ανάπτυξη της 

τοπικής κοινωνίας.  

Όμως ενόψει της σημαντικότητας της εν λόγω μίσθωσης για την ανάπτυξη και 

λειτουργία του Δήμου Κύμης-Αλιβερίου, είναι επιτακτική ανάγκη ενημέρωσης για το 

συγκεκριμένο χρονοδιάγραμμα μέχρι την ολοκλήρωση όλης της διαδικασίας. 

Επειδή το πρώην Ειρηνοδικείο Αυλωναρίου παραμένει αναξιοποίητο για μεγάλο 

χρονικό διάστημα, με αρνητικές συνέπειες για την τοπική κοινωνία. 

Επειδή η μίσθωση του ακινήτου από τον Δήμο Κύμης-Αλιβερίου θα μπορούσε να 

καλύψει σημαντικές διοικητικές και λειτουργικές ανάγκες, ενώ η καθυστέρηση 

δημιουργεί προβλήματα στη λειτουργία του Δήμου. 

Ερωτάσθε, 

1. Σε ποιο στάδιο βρίσκεται η διαδικασία τεχνικής και νομικής ωρίμανσης του 

ακινήτου και ποιοι είναι οι λόγοι της παρατεταμένης καθυστέρησης; 

2. Υπάρχει συγκεκριμένο και δεσμευτικό χρονοδιάγραμμα για την ολοκλήρωση 

της διαδικασίας και την τελική απόφαση σχετικά με τη μίσθωση του ακινήτου στον 

Δήμο Κύμης-Αλιβερίου; 

Η ερωτώσα βουλευτής 

           
     Καζάνη Αικατερίνη 
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